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ПОЧЕЛЕ ПРЕТКОНГРЕСНЕ АКТИВНОСТИ У 

ПОКРАЈИНСКОЈ ОРГАНИЗАЦИЈИ СПС У ВОЈВОДИНИ

ОКРУЖНИ ОДБОР СПС ЈУЖНОБАЧКОГ ОКРУГА - На

састанку Окружног одбора СПС у Јужнобачком округу који је

одржан 21. октобра 2018. године, разматрана су упутства и

задаци у оквиру припрема за одржавање Десетог конгреса СПС

који је заказан за 22. децембар 2018. године у Београду.

Закључено је да ће сви одбори одбори СПС у Јужнобачком

округу (11 општина и Град Нови Сад) спровести све активности у

назначеним роковима, с циљем да Десети конгрес

Социјалистичке партије Србије покаже снагу, енергију и

јединство да у наредном периоду Партија поправи свој изборни

резултат и буде још значајнији фактор у политичком животу

Србије. Чланови Окружног одбора јединственог су става да

Ивица Дачић, на основу свог досадашњег рада као

председник Социјалистичке партије Србије и на одговорним

државним пословима које је до сада обављао, треба поново да

буде изабран за председника Социјалистичке партије Србије.

Разматрајући критеријуме за избор чланова Главног одбора СПС,

Окружни одбор СПС Јужнобачког округа предлаже председнику

Покрајинског одбора СПС у Војводини, да све општине овог

округа (11 општина и Град Нови Сад) имају по једног члана

Главног одбора СПС.

Четири окружна одбора СПС у Војводини састанке су одржала

20. октобра 2018. године.

ОКРУЖНИ ОДБОР СЕВЕРНОБАНАТСКОГ ОКРУГА –

подржао је кандидатуру Ивице Дачића за председника СПС на

Десетом конгресу. Такође, већином гласова усвојен је предлог да

Градска организација у Кикинди предложи оба кандидата за

члана Главног одбора СПС.

ОКРУЖНИ ОДБОР СПС СРЕДЊОБАНАТСКОГ ОКРУГА –

на састанку је закључено да ће се сви задаци пред одржавање

Десетог конгреса обавити у датим роковима и да ће Градска

организација Зрењанин предложити два члана Главног одбора

СПС, а остале општине у Округу по једног.

ОКРУЖНИ ОДБОР СПС СРЕМСКОГ ОКРУГА,

ЗАПАДНОБАЧКОГ И СЕВЕРНОБАЧКОГ ОКРУГА –

размотрили су на састанцима претконгресна документа и

прихватили све утврђене обавезе.

ОКРУЖНИ ОДБОР СПС ЈУЖНОБАНАТСКОГ ОКРУГА –

састао се 26. октобра 2018. године. На састанку је закључено да

ће све конгресне активности завршити у утврђеном року. С

обзиром на то да овом округу припада осам места у Главном

одбору СПС договорено је да Панчево, Вршац и Ковин добију по

два, а Ковачица и Опово по једног члана.

ВРБАС – на седници Општинског одбора СПС у Врбасу 24.

октобра 2018. године утврђени су рокови за одржавање састанака

у месним организацијама СПС и донета је одлука о сазивању

Десете конференције Општинске организације која се планира за

2. децембар 2018. године.

РУМА – на седници Извршног одбора Општинског одбора СПС

у Руми која је одржана 25. октобра 2018. године разматране су

одлуке и упутства Главног одбора СПС која се односе на задатке

пред Десети конгрес СПС и одлучено је да се Општинска

конференција одржи 30. новембра 2018. године.
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ПРЕДСЕДНИК ПОКРАЈИНСКОГ ОДБОРА РАЗГОВАРАО СА СВИМ 

ПРЕДСЕДНИЦИМА ОКРУЖНИХ, ОПШТИНСКИХ И ГРАДСКИХ ОДБОРА 

СПС У ВОЈВОДИНИ

СОЦИЈАЛИСТИ  НИСУ ЗАБОРАВИЛИ 

ПОЧЕТАК  НАТО АГРЕСИЈЕ 

После састанака окружних одбора, председник ПО

СПС Душан Бајатовић разговарао је од 29. октобра до

1. новембра 2018. године са председницима и

секретарима окружних одбора, као и са председницима

и секретарима одбора СПС у свих седам округа у

Војводини. Тема састанка биле су припреме за Десети

конгрес СПС, организациони и технички проблеми које

треба отклонити како би се успешно одржале

општинске, градске и Покрајинска конференција СПС у

Војводини. Говорећи о актуелној политичкој ситуацији,

председник Бајатовић је истакао да озбиљан посао

предстоји после Конгреса, када буду избори у

општинским, градским и покрајинским организацијама

СПС. Зато је најважнији циљ да се организационо и

кадровски оспособимо и на наредним изборима

остваримо солидан двоцефрен резултат у Војводини.

ЈЕДИНСТВЕНИ НА КОНГРЕСУ СПС, А ОНДА ОЗБИЉНА ПРИПРЕМА ЗА 

ИЗБОРЕ У СВИМ ОРГАНИЗАЦИЈАМА СПС У ВОЈВОДИНИ

„Наш је задатак као покрајинске организације СПС да

видимо како стојимо, какви су нам месни одбори, да ли

има проблема око организације конференција и да

помогнемо да на Конгрес одемо спремни и јединствени.

Потребна нам је реална слика, јер већ од идуће године

имамо изборе у Партији, а 2020. година је изборна. То је

сутра! Због тога оно што немамо треба да направимо, а

где не ваља да мењамо, када је реч о мрежи и о нашим

одборима, да то мало зановимо. Уколико све остане

исто, неће ваљати, то нам не доноси задовољавајући

изборни резултат. Већ од фебруара треба да почнемо да

радимо. Треба добро да припремимо изборне

конференције, да дамо прилику младима и женама, јер

је чињеница да имамо бирачко тело које се смањује и

потребни су нам нови људи. На време треба бирати

људе за бирачке одборе, да буду млађи и способнији да

издрже притиске, јер се показало да ту увек највише

изгубимо, да не можемо да сачувамо резултат“, рекао је

председник ПО СПС Душан Бајатовић.

Он је информисао и о одржавању локалних избора у Кули 16.

децембра и потреби да се ту максимално помогне, као и о

одржавању избора за савете месних заједница у Оџацима.

Покрајинска конференција одржаће се највероватније 15.

децембра у Мастеру или Српском народном позоришту о чему ће

сви бити на време обавештени. Када је реч о избору делегата за

Десету покрајинску конференцију, градске и општинске

конференције бираће исти број делегара као и за Конгрес.

Сви присутни председници и секретари одбора СПС у Покрајини

истакли су да нема великих тешкоћа да се све претконгресне

активности спроведу у задатим роковима, али су указали и на

проблеме које приоритетно треба решавати после Конгреса, у

припреми партијских избора.
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СЕДНИЦА ПОКРАЈИНСКОГ ОДБОРА  СПС У ВОЈВОДИНИ, 

13.11.2018. – УСВОЈЕНЕ ПОТРЕБНЕ ОДЛУКЕ ЗА ОДРЖАВАЊЕ 

ДЕСЕТЕ КОНФЕРЕНЦИЈЕ ПОКРАЈИНСКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ 

СПС У ВОЈВОДИНИ

СОЦИЈАЛИСТИ  НИСУ ЗАБОРАВИЛИ 

ПОЧЕТАК  НАТО АГРЕСИЈЕ 

На седници којој су присуствовали и чланови

Политичког савета, преседници и секретари окружних

одбора СПС у Војводини одлучено је да се

Конференција одржи 15. децембра 2018. године; донета

је Одлука о броју и начину избора делегата, предлог

Пословника о раду Конференције и предлог дневног

реда, односно позива за Конференцију. Председник ПО

СПС у Војводини Душан Бајатовић је истакао да

Покрајинска конференција разматра конгресна

документа и треба да обједини предлоге за чланове

органа које бира Конгрес СПС, а пристигли су са

општинских и градских конференција СПС у

Војводини.

ПРЕДАТА ИЗБОРНА ЛИСТА

Социјалистичка партија Србије – Ивица

Дачић ЗА ЛОКАЛНЕ ИЗБОРЕ У КУЛИ

КУЛА, 10.новембар 2018. – У касним

вечерњим сатима Општинској изборној

комисији у Кули листу је за локалне изборе

који се одржавају 16. децембра 2018. године,

предала Социјалистичка партија Србије.

Документацију су поднели први на листи

проф. др Велибор Васовић, кандидати са

листе Милан Анђелић, Предраг Баланџић,

Весна Макаји и други. Дан касније

проглашена је изборна листа

Социјалистичка партија Србије –

Ивица Дачић под редним бројем 2.
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РАД НАШИХ ОДБОРА...
АЛИБУНАР – у овој општини 26. септембра 2018. године

одржан је састанак начелника свих управних округа са

републичким министром за државну управу и локалну

самоуправу Бранком Ружићем. Тема састанка била је

упознавање са свим активностима које се односе на предстојећу

реформу јавне управе. После састанка министар Бранко Ружић

разговарао је са руководством Општинског одбора СПС у

Алибунару.

СУБОТИЦА - Због полемике и ширења нистина о раду

Градске организације СПС у Суботици 6. октобра 2018. године

Градски одбор СПС у Суботици дао је саопштење медијима у

коме се, између осталог каже:“ Суботичка организација СПС

дуже од две године, стрпљиво и студиозно ради на

стабилизацији својих редова, на савременом начину политичког

деловања које треба да прихвате чланови СПС, али и да разумеју

грађани Суботице. Не негирамо да је било тешкоћа, али тако смо

се определили на изборној конференцији и радићемо на

остваривању наших циљева. Крајњи резултат видеће се на

изборима, али већ сада се примећује озбиљније поверење међу

грађанима које смо градили из почетка, скоро од нуле.

Појединци који су забринути за судбину и опстанак Градске

организације СПС, а заправо жале за прошлим временима у

којима су остварили врло лепу личну корист, не треба да се

брину. Када су отишли, понели су свој „мираз“ у друге

политичке партије и сачували своје фотеље. Будућност СПС-а

више није њихова брига! Они оптужују Градски одбор СПС и

председника за лошу кадровску политику. Питамо: како може

бити лоше, ако се Градски одбор СПС у Суботици определио да

подржи некомпромитоване и остварене људе, појединце који се

залажу за добро свих грађана, оне који нису злоупотребили јавне

ресурсе и функције, младе, образоване и способне? Због тога

оштро осуђујемо неаргументоване нападе на наше истакнуте и

угледне чланове. Наша је порука да од ових ставова не

одступамо, не враћамо се у прошлост, већ радимо сада да свим

Суботичанима будућност буде боља“.

АПАТИН - у Општинском одбору СПС организована је 15.

октобра промоција књиге Вељка Антуновића „Нешто као

трен“. Уредник и рецензент ове књиге Душан Гладић истакао

је да аутор ствара у тишини своје собе и мирно гради приче

инспирисане својим искуством и личностима које је познавао,

да је аутор богате имагинације, који анализира пре свега себе,

своја размишљања и снове. Вељко Антуновић тренутно живи

у Дому старих у Апатину. Рођен је 1952. године у селу које

припада општини Бели Манастир. Од детињства се често

селио, јер је отац био војно лице, а касније, радећи на многим

пословима – на бродовима, у руднику у позоришту, мењао

место боравка и државе, све док 2011. године није стигао у

Апатин.Добитник је више књижевних награда за прозу и

поезију.

ПАНЧЕВО - Председник Градског одбора Никола Дангубић,

потпредседник Бенони Грујеску и секретар ИО Градског

одбора Далиборка Јагица 4. октобра разговарали су са

породицама у Глогоњу (углавном нису чланови СПС-а).

Разговор о проблемима које тешко могу сами да реше и

покушај да им у томе помогну чланови СПС-а добро је

одјекнуо међу мештанима. Од ове активности руководство

Градског одбора неће одустати ни у наредном периоду. Тако

је делегација Градског одбора коју су чинили потпредседници

Оливера Радуловић и Љубомир Станишић, чланица ИО

Мелита Поповић и секретар ИО Далиборка Јагица посетили

11. октобра наше симпатизере у насељу Мали Рит (МО

Содара). То насеље претежно је настањено Ромима и

бременито проблемима које треба решавати.
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РАД НАШИХ ОДБОРА...
ПЛАНДИШТЕ – У петак, 9. новембра 2018. године Културни

центар „Вук Караџић“ посетила је представница Едукативног

центра "Magnet House" – Велики Гај, госпођа Јелена Ристић

Бероња са сарадником из Италије. Реч је о центру који је

осмислио цивлни сектор, а по мери неформалног образовања.

Овај центар окупља људе који верују у бесплатно образовање

ван школе, доступно свима, у учење на основу искустваи током

целог живота. Директор КОЦ „Вук Караџић“ Мирослав

Петровић, као и председник СО Пландиште разговарао са

гостима о могућој сарадњи и унапређењу туристичке посете

општини Пландиште.

-Заменик председика општине Пландиште и директор КОЦ

„Вук Караџић“ два дана раније, 7. новембра, посетили су

конзулат Републике Србије у Темишвару, на позив генералног

конзула Владана Тадића. Разговарало се о културној сарадњи у

наредном периоду, тако да је састанку присуствовао и

представник Савеза Срба у Румунији Марко Аџић.

ОКТОБАР – МЕСЕЦ СЕЋАЊА НА ОСЛОБОЂЕЊЕ 
ВРШАЦ – У спомен на 2. октобар, Дан ослобођења Вршца у

Другом светском рату, делегација Градског одбора СПС

(Славица Стојисављевић, Вишња Јовчић и Срђан Стојковић)

положила је цвеће на спомен-обележје палим ослободиоцима.

ОПОВО – свечаним полагањем венаца, 2. октобра 2018.

године, предстваници локалне самоуправе у Опову одали су

почаст погинулим родољубима у Првом и Другом светском

рату. На тај дан немачке окупационе снаге су се из општине

Опово повукле у Београд, те овај дан становници Опова

обележавају као Дан ослобођења свог места и Дан општине.

Као и претходних година, делегација Општинског одбора СПС

одала је почаст погинулима.

КОВАЧИЦА – Дан ослобођења ове општине обележен је

такође 2. Октобра уз полагање венаца чланова СПС, СУБНОР-

а и месне заједнице Ковачица. Домаћин дружења био је

Општински одбор СПС.

- Општински одбор СПС у Ковачици добио је од Организације

СУБНОР-а повељу за изузетан допринос афирмацији и

унапређењу СУБНОР-а. Повеља се додељује за 70 година

формирања Савеза удружења бораца Народноослободилачког

рата.
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РАД НАШИХ ОДБОРА...

ОКТОБАР – МЕСЕЦ СЕЋАЊА НА ОСЛОБОЂЕЊЕ 
ПАНЧЕВО – Дана 4. октобра делегација Градског одбора СПС положила је венце на споменике борцима палим у борби против

фашистичког окупатора у Народноослободилачком рату на подручју Глогоња и Старчева, а два дана касније, у сарадњи са

Градском организацијом СУБНОР-а и на споменик народним херојима у Панчеву. Социјалистичка партија била је једина од

политичких странака која је обележила ове важне историјске датуме.

ПЛАНДИШТЕ – у оквиру обележавања века од завршетка

Великог рата, на Дан примирја 11. Новембра, чланови

Општинског одбора СПС су положили венце на споменике

палим борцима у Великој Греди, Банатском Соколцу и

Милетићеву.

РУМА – становници Руме годишњицу ослобођења у Другом

светском рату обележили су 27. октобра. У организацији

СУБНОР-а чији је председник уједно и потпредседник

Општинског одбора СПС, Томислав Милић, положени су венци

на спомен-гробљу жртвама фашистичког терора и погинулим

борцима, као и на месту некадашње синагоге у центру Руме. У

име општинског одбора СПС цвеће је положио председник

Владимир Малетић.
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ФОРУМ ЖЕНА

СЕЧАЊ – Првог дана октобра одржана је Изборна скупштина ФОЖ у Сечњу. За председницу је поново изабрана Милена Васић

Ступар, за потпредседницу Гордана Братић и 9 чланица Председништва. Изборној скупштини присуствовале су председница ФОЖ

у Војводини Александра Ђанковић, потпредседница Жељка Милошевић, а нова потпредседница сечањског ФОЖ-а је

координаторка ФОЖ СПС Средњобанатског округа..

ЖИТИШТЕ - Истог дана на изборној скупштини конституисан је Форум жена у Житишту. За председницу је изабрана мр

Светлана Бабић, досадашња председница која је секретарка Председништва ФОЖ у Војводини, а за потпредседницу Драгана

Петковић. Изабране су и чланице Председништва које су добиле подршку и смернице за будући рад у обраћању председнице ФОЖ

у Војводини Александре Ђанковић. Овој изборној скупштини присуствовале су потпредседница ФОЖ у Војводини Жељка

Милошевић и чланица Председништва Весна Драгојерац.

НАСТАВЉЕНО ОДРЖАВАЊЕ ИЗБОРНИХ СКУПШТИНА 



ГЛАСНИК

Гласило Покрајинског одбора СПС у Војводини

Модене 5, 21000 Нови Сад, тел. 021/557-034

ФОРУМ ЖЕНА

СРБОБРАН – Изборна скупштина одржана је 2. октобра 2018. године у присуству председнице ФОЖ у Војводини Александре

Ђанковић која се и обратила присутним чланицама и симпатизеркама Социјалистичке партије Србије. Скупштина је поново за

председницу изабрала Александру Врсајковић, док ће обавезе потпредседнице у наредном мандату имати Исидора Јанковић.

Изабрано је и 9 чланица Председништва ФОЖ. Седници су присуствовале и чланице Председништва ФОЖ у Војводини доц. др

Мирка Лукић Шаркановић, др Татјана Покушевски, а новоизабрана председница ФОЖ у Србобрану такође је чланица

Председништва ФОЖ у Војводини. Подсећамо да је Форум жена посебан облик организовања и деловања у Социјалистичкој

партији Србије, а према Правилнику ФОЖ СПС, чланица може бити свака пунолетна жена која није члан наше, или неке друге

партије а прихвата Програм и Статут СПС, Програм ФОЖ, Програмску декларацију ФОЖ и Правилник.

КОВАЧИЦА – Изборна скупштина одржана је 3. октобра. За председницу је изабрана Теодора Вуксић која је и до сада била на

месту председнице, а за потпредседницу Светлаа Стојановић. Изабрано је и 9 чланица Председништва ФОЖ у Ковачици.

Присутним женама делегатима и гостима обратила се председница ФОЖ у Војводини Александра Ђанковић која је подсетила на

задатке ФОЖ у наредном периоду.

НАСТАВЉЕНО ОДРЖАВАЊЕ ИЗБОРНИХ СКУПШТИНА 
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ФОРУМ ЖЕНА

ВРШАЦ – Друга изборна скупштина Форума жена у Вршцу одржана је 4. октобра 2018. Године. Присутним чланицама-делегтима

обратила се председница Форума жена у Војводини Александра Ђанковић која је изразила задовољство што се круг жена које

учествују у активностима ФОЖ у Вршцу проширио и то новим, младим женама. Она је истакла да је Градски одбор у Вршцу имао

доста тешкоћа, да су имали привремено руководство, да је одржана изборна конференција и конституисан нови Градски одбор

СПС у априлу ове године, да је већ у јуну изабрано ново руководство Савета социјалистичке омладине ида се тај циклус заокружује

избором Форума жена. „Био је то велики посао који сте успешно и у кратком временском периоду завршили и то заслужује

честитке“, истакла је Александра Ђанковић. Скупштина Форума жена у Вршцу изабрала је Аурелију Крајете за председницу ФОЖ,

а за потпредседнице Славицу Стојисављевић, Вишњу Јовчић и Оливеру Јокић, као и 11 чланица Председништа ФОЖ.

Новоформирани Форум жена у Вршцу прославио је 27. октобра своју славу, Свету Петку.

ПЛАНДИШТЕ – Изборна скупштина ФОЖ у Пландишту одржана је 8. октобра. За председницу је изабранаТања Петровић, а за

потпредседницу Слађана Мијаиловић која је до сада обављала дужност председнице.Изабрано је и 9 чланица Председништва, а

присутне је у име Форума жена у Војводини поздравила потпредседница Жељка Милошевић и пожелела им успешан рад. Изборној

скупштини присуствовале су и чланице Председништва ФОЖ у Војводини Весна Драгојерац и др Татјана Покушевски.

НАСТАВЉЕНО ОДРЖАВАЊЕ ИЗБОРНИХ СКУПШТИНА 
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ФОРУМ ЖЕНА

НОВИ КНЕЖЕВАЦ – Изборна скупштина Форума жена одржана је 2. новембра. За председницу је поново изабрана Зорица

Макрић, за потпредседницу Васка Петковић, као и 9 чланица Председништва. Окупљене чланице ФОЖ-делегате, госте и гошће,

поздравила је председница ФОЖ у Војводини Александра Ђанковић која је истакла потребу снажнијег и видљивијег учешћа жена у

политици, што подразумева и значајније учешће млађих и образованих жена. Госте је поздравила и Весна Бјелић Француски,

чланица Председништва Форума жена Социјалистичке партије Србије.

БАЧКА ПАЛАНКА – Чланице Форума жена одржале су Изборну скупштину 3. новембра. Изабрано је ново Председништво од 9

чланова, за председницу је изабрана досадашња председница Слађана Пантелић, а за потпредседницу Мирјана Радаковић. Овом,

изузетно посећеном догађају присуствовала је председница ФОЖ у Војводини Александра Ђанковић, секретарка Председништва

ФОЖ СПС Снежана Пауновић, чланица Председништва ФОЖ СПС Весна Јовицки и, као и већина чланица Председништва ФОЖ у

Војводини. Говорећи о улози жена у политици и активном учешћу у раду Социјалистичке партије Србије, посебно у припремама за

предстојећи Десети конгрес СПС, секретарка Снежана Пауновић је истакла да Форум жена СПС-а подржава кандидатуру Ивице

Дачића за председника Социјалистичке партије Србије.

НАСТАВЉЕНО ОДРЖАВАЊЕ ИЗБОРНИХ СКУПШТИНА 
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ФОРУМ ЖЕНА

БЕОЧИН - Изборна скупштина ФОЖ одржана је 7. новембра, за председницу је изабрана Нада Докнић која је и координаторка

ФОЖ за Јужнобачки округ, за потпредседницу Бранка Драгишић.

КОВИН – Изборна скупштина Форума жена одржана је 15. новембра. Изабрано је ново руководство, председница Мирјана

Стојковић и потпредседница Божана Миленковић.

НАСТАВЉЕНО ОДРЖАВАЊЕ ИЗБОРНИХ СКУПШТИНА 

На свим изборним скупштинама присуствовала је председница ФОЖ у Војводини Александра

Ђанковић. Она је, уз жеље за успешан рад, истакла да је важно да жене постану видљивије у

политичком животу, а предуслов је да буду организоване и да их буде све више. Акценат је на

политичкој делатности и организовању мреже чланица ФОЖ у свим месним организацијама СПС.

За четири месеца у Покрајинској организацији СПС у Војводини изборне скупштине одржане су у 20

општинских и градских одбора, а на дан закључења Гласника заказана је и изборна Скупштина

ФОЖ у Темерину, док у скорије време планирају изборне скупштине и наше другарице у Кикинди,

Панчеву и Иригу.
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ОМЛАДИНСКИ КУТАК

Симболично, петог октобра 2018. године у Главном одбору СПС настављена је Изборна конференција СОС и прва седница

Републичког савета којој су присуствовали председник СПС Ивица Дачић и чланови руководства Партије међу којима и

председник ПО СПС у Војводини Душан Бајатовић. Избран је Извршни савет, потпредседници и секретар Извршног СОС. За

секретара је изабран садашњи председник Покрајинског савета СОС у Војводини Борис Новаковић. Председник СПС Ивица Дачић

уручио је тада 50 нових чланских књижица онима који су рођени 2000. године и поздрављајући присутне рекао да је то показатељ

да СПС има наследнике, иако су петооктобарска предвиђана била да нећемо опстати. Председник Дачић није крио задовољство

што СПС има доста младих чланова и поручио да партија „треба да отвори врата младима, јер је то најбоља реформа

Социјалистичке партије Србије“.

БЕОГРАД – НАСТАВАК ИЗБОРНЕ КОНФЕРЕНЦИЈЕ СОЦИЈАЛИСТИЧКЕ ОМЛАДИНЕ

СРБИЈЕ
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ОМЛАДИНСКИ КУТАК

НОВИ САД - „СТОП РЕВИЗИЈИ ИСТОРИЈЕ!“ У просторијама Градског одбора СПС Нови Сад, 23.октобра 2018.године

поводом Дана ослобођења града Новог Сада, одржана је трибина у организацији СОС СПС ГО Нови Сад. Трибини су

присуствовали председник СОС СПС у Војводини и секретар Социјалистичке омладине Србије Борис Новаковић који је присутне

поздравио у име председника ПО СПС Душана Бајатовића и подсетио их на предстојеће задатке у припреми Десетог конгреса СПС,

као и члан извршног одбора Градског одбора СПС у Новом Саду Миодраг Станисављевић, а предавач је био Андрија Поповић,

историчар – мастер и потпредседник покрајинске омладине СПС у Војводини . Велика сала Градског одбора је била мала да прими

све заинтересоване за тему: Ослобођење Новог Сада и НОБ у Војводини пред изазовима историјског ревизионизма. Током

трибине било је речи о ослобођењу Новог Сада и Народноослободилачкој борби у Војводини, изменама у историјском погледу ових

догађаја и ставу који становници Војводине и региона о њима имају данас. Публика, која се највећим делом састојала од младих из

Новог Сада и околине показала је велико интересовање, па се након предавања развила креативна дискусија о феномену народног

ослобођења, партизанској борби и антифашизму уопште. Социјалистичка партија Србије је једна од ретких партија која данас може

да се похвали да подједнако поштује и слави победу Србије у оба светска рата и никада не смемо заборавити жртве које је овај

народ дао за слободу свих нас!


